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Groot Vleeshuis Gent  -  Toekenning restauratiesubsidie

Op 9 juni 2023 verscheen in de media het bericht dat de Vlaamse overheid een subsidie 
toekent voor de restauratie van het Groot Vleeshuis in Gent ter waarde van 900.000 euro. 
Dat is in elk geval verbazingwekkend te noemen, aangezien de minister eerder had 
aangegeven dat de invulling als fietsenstalling geen goed idee was.

De restauratie is nodig en daar bestaat eensgezindheid over in Gent. De invulling 
daarentegen blijft de gemoederen beroeren. De afweging tussen restauratie en de invulling 
van het onroerend erfgoed is zeker moeilijk te noemen. 

Het stadsbestuur geeft aan dat de invulling slechts ‘tijdelijk’ is voor een periode van 15 
jaar. Een periode van 15 jaar valt echter moeilijk tijdelijk te noemen.

1. Ziet de minister mogelijkheden om in de toekomst aan het verkrijgen van een subsidie 
voor renovatie/restauratie een voorwaarde op te leggen dat die enkel toegekend wordt 
als er een waardige invulling van het onroerend erfgoed is aangegeven? Zo ja, op 
welke manier ziet de minister mogelijkheden? Zo niet, waarom kiest de minister er 
dan voor om dat niet aan te pakken?

2. Welke initiatieven zal de minister opstarten om dergelijke zaken in de toekomst te 
vermijden?



MATTHIAS DIEPENDAELE 
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 514 van 20 juni 2023
van ADELINE BLANCQUAERT

Bij de thematische oproepen van 2022 zijn er twee dossiers geselecteerd voor de 
restauratiewerken aan het beschermde Groot Vleeshuis in Gent, met name bij de oproep 
“Kleine totaalprojecten-dakrestauraties en stabiliteitswerken” en bij de oproep 
“hoogdringende dossiers”. Elk dossier is geraamd op een maximum premiebedrag van 
450.000 euro, in totaal dus 900.000 euro. De stad dient nu beide dossiers uit te werken 
tot definitieve restauratiedossiers en in te dienen bij het agentschap Onroerend Erfgoed. 
De toekenning van de premies gebeurt dus pas in 2024.

Ik ben al uitgebreid ingegaan op mijn standpunt over de invulling van dit monument bij de 
behandeling van de actuele vraag in de plenaire vergadering van 1 februari 2023. Hierin 
gaf ik aan dat ik het belangrijk vind dat er ruimte is voor overleg met diverse betrokkenen 
en dat een lokaal bestuur nadenkt over een zinvolle en duurzame invulling van het erfgoed 
en over de actuele betekenis die dat erfgoed kan opnemen. 

In het geval van financiering via oproepen speelt er altijd een competitief aspect mee en 
worden dossiers ten opzichte van elkaar afgewogen. Dat geldt voor een project in zijn 
geheel, dus voor de restauratieve ingrepen en voor de (her)bestemming. De administratie 
bekijkt bij toekomstige oproepen waar het wenselijk is om dit aspect mee te nemen bij de 
beoordelingscriteria en welk gewicht hieraan wordt gegeven. 


